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Protokół Nr I/2024 z I Sesji Rady Gminy Kawęczyn odbytej w dniu 7 maja 
2024 roku w Szkole Podstawowej im. Marii Skłodowskiej – Curie w 
Kawęczynie w godzinach od 16.00 do 20.51 
 

W sesji udział wzięli radni Gminy Kawęczyn – zgodnie z listą obecności stanowiącą 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli zaproszeni goście, a wśród nich sołtysi - lista obecności 

sołtysów i zaproszonych gości w załączeniu do niniejszego protokołu. 

     

Porządek obrad :         

1. Otwarcie sesji i powitanie zaproszonych gości.  

2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze i złożenie ślubowania przez nowo wybranych 

radnych. 

3. Wręczenie zaświadczenia o wyborze i złożenie ślubowania przez nowo 

wybranego Wójta Gminy.  

4. Stwierdzenie kworum. 

5. Uchwalenie porządku obrad.  

6. Wybór Przewodniczącego Rady: 

a) wybór komisji skrutacyjnej; 

b) zgłaszanie kandydatów; 

c) przeprowadzenie głosowania. 

7. Wybór wiceprzewodniczących Rady: 

a) wybór komisji skrutacyjnej; 

b)  zgłaszanie kandydatów; 

c) przeprowadzenie głosowania. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy Kawęczyn IX 

kadencji (powołanie komisji, określenie przedmiotu ich działania, wybór składu 

osobowego, w tym wybór przewodniczących komisji i ich zastępców).  

9. Wystąpienie zaproszonych gości.  

10. Zamknięcie sesji.          
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Ad. 1. Otwarcie sesji i powitanie zaproszonych gości.  

Otwarcia, na podstawie art. 20 ust. 2c ustawy o samorządzie gminnym, I Sesji Rady 

Gminy Kawęczyn dokonał najstarszy wiekiem radny Krzysztof Kolenda. Powiedział, że jako 

najstarszemu wiekiem radnemu powierzono mu tak zaszczytną funkcję. Zapewnił, że 

dołoży wszelkich starań, aby I sesja przebiegała sprawnie i zgodnie z prawem. 

 

W dalszej kolejności Radny Senior powitał zaproszonych na sesję gości: 

1. panią Annę Majdę – Radną Sejmiku Wielkopolskiego  

2. pana Jan Nowaka – Wójta Gminy Kawęczyn 

3. pana Czesława Mocnego – byłego Naczelnika Gminy Kawęczyn 

4. pana Jana Grucę – Wójta elekta Gminy Kawęczyn wybranego na IX Kadencję 

samorządu 

5. asp. sztab. Pawła Antoniaka – Komendanta Komisariatu Policji w Dobrej 

6. pana Jana Tygielskiego – Dyrektora Rejonowego Banku Spółdzielczego w 

Malanowie 

7. pana Karola Mikołajczyka – Wójta Gminy Turek 

8. pana Krzysztofa Kaźmierczaka – Członka Rady Powiatowej Wielkopolskiej Izby 

Rolniczej w Turku 

9. panią Dorotę Bartosik – Sekretarza Gminy Kawęczyn  

10. panią Edytę Balcerzak – Skarbnika Gminy Kawęczyn  

11. kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych gminy oraz dyrektorów szkół, 

przedszkola i żłobka   

12.  proboszcza parafii Głuchów ks. Macieje Burszewskiego 

13. Pana Józefa Ochockiego Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w 

Kawęczynie  

14. pana Jarosława Pasika – Prezesa Zarządu Oddziału Gminnego ZOSP RP w 

Kawęczynie 

15. Prezesów wszystkich Stowarzyszeń z terenu gminy Kawęczyn 

16. Sołtysów sołectw z terenu gminy Kawęczyn 

17. pracowników Urzędu oraz pracowników jednostek organizacyjnych gminy. 

18. Panią Protokolant.  

19. lokalne media 
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oraz wszystkich obecnych na sesji.  

 

Następnie pogratulował Panu Adrianowi Kwinciakowi uzyskania awansu na pierwszy 

stopień oficerski młodszego kapitana Straży Pożarnej.  

 

Ad. 2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze i złożenie ślubowania przez nowo wybranych 

radnych. 

Prowadzący obrady poprosił Józefa Ochockiego - Przewodniczącego Gminnej Komisji 

Wyborczej w Kawęczynie o wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego. Pan J. Ochocki 

– Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej  w Kawęczynie przekazywał kolejno 

wyczytanym radnym zaświadczenia o wyborze na radnych. Radni odebrali zaświadczenia w 

następującej kolejności: Mateusz Pacześny, Sylwester Kasprzak. Michał Chachuła, Józef 

Iwaniak, Adrian Kwinciak, Emilia Skurka, Piotr Ziółkowski, Waldemar Dusza, Marzena 

Barcka, Karol Rygas, Łukasz Mila, Izabela Mirek – Iglikowska, Jolanta Woźniak, Krzysztof 

Kolenda, Sylwia Szydło. 

 

Prowadzący oznajmił, że w tym momencie odbędzie się złożenie ślubowania przez 

radnych. Obecni powstali, a Radny Senior odczytał rotę ślubowania: "Wierny Konstytucji i 

prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, 

rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców". Następnie 

najmłodszy wiekiem radny Piotr Ziółkowski odczytał w kolejności alfabetycznej nazwiska i 

imiona radnych, którzy wypowiadali  zwrot "ślubuję, tak mi dopomóż Bóg". Przysięgę 

złożyli kolejno: Marzena Barcka, Michał Chachuła. Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, 

Sylwester Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-

Iglikowska, Mateusz Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta 

Woźniak, Piotr Ziółkowski. Po dokonaniu ślubowania Radny Krzysztof Kolenda złożył 

radnym gratulacje oraz stwierdził, że radni, którzy złożyli ślubowanie objęli mandat 

radnego Gminy Kawęczyn. 

 

Ad. 3. Wręczenie zaświadczenia o wyborze i złożenie ślubowania przez nowo wybranego 

Wójta Gminy.  

O dokonanie wręczenia zaświadczenia o wyborze na Wójta Gminy Kawęczyn Prowadzący 
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obrady poprosił Józefa Ochockiego - Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w 

Kawęczynie, który dokonała jego wręczenia Janowi Grucy.  

Prowadzący obrady poprosił Jana Grucę o złożenie ślubowania. Wójt Gminy złożył 

ślubowanie wypowiadając słowa roty ślubowania: „Obejmując urząd wójta gminy, 

uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd 

sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców 

gminy”  oraz zwrot "ślubuję, tak mi dopomóż Bóg". 

Na ręce Wójta Gminy Jana Grucy gratulację i kwiaty złożył Przewodniczący Gminnej 

Komisji Wyborczej w Kawęczynie Pan Józef Ochocki.  

Następnie w imieniu całej rady gratulację Wójtowi Gminy złożył Radny Senior Krzysztof 

Kolenda.  

W dalszej części głos zabrał Wójt Gminy Jan Gruca. Na początku powiedział, że to dla 

niego wyjątkowy honor, gdyż ma świadomość wagi tej chwili oraz odpowiedzialności, 

jakiej się podejmuje. Podziękował mieszkańcom gminy za oddane głosy i obdarzenie go 

zaufaniem. Wyraził również słowa uznania dla swojego kontrkandydata Pana Piotra 

Geblera. Wójt Gminy wyrazy wdzięczności skierował w stronę Wójta Jana Nowaka, który 

przez 34 lata pełnił zaszczytną funkcję włodarza gminy. Odnosząc się do radnych wyraził 

nadzieję na wspólną i rzetelną współpracę, która przyczyni się do rozwoju poszczególnych 

miejscowości. Ponadto wyraził nadzieję na dobrą współpracę z jednostkami OSP, 

pracownikami Urzędu Gminy, jednostkami organizacyjnymi, placówkami oświatowymi oraz 

stowarzyszeniami. Wójt Gminy powiedział, że pragnie zaproponować działania, które 

zwiększą atrakcyjną gminy i będą skutkowały polepszeniem jakości życia mieszkańców 

gminy. Podsumowując zadeklarował, że uczyni wszystko, aby nie zawieść zaufania, którym 

został obdarzony. Następnie złożył podziękowania na ręce Wójta Jana Nowaka, 

długoletniego włodarza Gminy Kawęczyn.  

Po przemówieniu Wójta Gminy J. Grucy głos zabrała Sekretarz Gminy, która wspólnie z 

Kierownikiem ŚDS w Młodzianowie Mariolą Czaplą i Dyrektorką Żłobka Gminnego 

Katarzyną Paruszewską, powitała i pogratulowała Wójtowi Gminy Janowi Grucy objęcia 
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zaszczytnej funkcji. Wręczono mu kwiaty i wykonano pamiątkowe zdjęcie.  

 

Ad. 4. Stwierdzenie kworum. 

Prowadzący obrady stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych na stan 15, co stanowi 

quorum niezbędne do prowadzenia obrad, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów 

oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 5. Uchwalenie porządku obrad.  

Radny Senior przystąpił do ustalenia porządku obrad I sesji Rady Gminy Kawęczyn. 

Przedstawił proponowany porządek obrad sesji w brzmieniu jw. 

Radny Senior K. Kolenda zapytał, czy są inne propozycje. Takowych nikt nie zgłosił. 

Prowadzący poddał pod głosowanie przedstawiony porządek obrad. Odbyło się głosowanie 

jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

za (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Prowadzący stwierdził, że rada gminy ustaliła porządek obrad I sesji, wg którego będzie 

obradowała. Następnie uznał za zrealizowane punkty od 1 do 5 porządku obrad. 

 

Ad. 6a. wybór komisji skrutacyjnej;  

Prowadzący obrady zaproponował, aby przystąpić do powołania 3-osobowej Komisji 

Skrutacyjnej. Przypomniał, że osoby wchodzące w jej skład nie mogą kandydować na 
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Przewodniczącego Rady Gminy. Poprosił o zgłoszenie co najmniej 3 radnych do pracy w 

komisji. Radny  

 

Radny Michał Chachuła zgłosił kandydaturę radnej Marzeny Barckiej. 

Prowadzący obrady zapytał, czy pani Marzena Barcka wyraża zgodę na członkostwo w 

Komisji Skrutacyjnej.  

Radna M. Barcka wyraziła zgodę na członkostwo w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Radny Piotr Ziółkowski zgłosił kandydaturę pani Emilii Skurki.  

Prowadzący obrady zapytał, czy pani Emilia Skurka wyraża zgodę na członkostwo w 

Komisji Skrutacyjnej.  

Radna E. Skurka wyraziła zgodę na członkostwo w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Radny Karol Rygas zgłosił kandydaturę pana Mateusza Pacześnego. 

Prowadzący obrady zapytał, czy pan Mateusz Pacześny wyraża zgodę na członkostwo w 

Komisji Skrutacyjnej.  

Radny M. Pacześny wyraził zgodę na członkostwo w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Prowadzący obrady zapytał, czy są inne zgłoszenia. Nie było innych zgłoszeń. Radny 

Senior Krzysztof Kolenda zaproponował, aby zamknąć listę. Poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy kandydatów. Odbyło się głosowanie jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zamknięcia listy kandydatów na członków komisji skrutacyjnej dotyczącej wyboru 

przewodniczącego rady gminy;  

 

Wyniki głosowania 

za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

za (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 
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Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Lista kandydatów do Komisji Skrutacyjnej została zamknięta.  

 

Następnie prowadzący obrady odczytał projekt uchwały w sprawie powołania doraźnej 

Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia tajnego głosowania w wyborach 

Przewodniczącego Rady Gminy Kawęczyn. Nikt nie zgłosił do niego uwag. Radny Senior 

poddał pod głosowanie projekt uchwały. Odbyło się głosowanie jawne, imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

powołania doraźnej Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia tajnego głosowania w 

wyborach Przewodniczącego Rady Gminy Kawęczyn;  

 

Wyniki głosowania 

za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

za (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła uchwałę  nr I/1/2024 w sprawie powołania doraźnej 

Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia tajnego głosowania w wyborach 

Przewodniczącego Rady Gminy Kawęczyn.  

 

Radny Senior poprosił Komisję Skrutacyjną o krótką naradę w celu wyboru 

Przewodniczącego Komisji (ukonstytuowanie się komisji). Następnie poprosił o zajęcie 

przygotowanych miejsc dla członków komisji oraz przygotowania projektu zasad 

głosowania. Poprosił obecnych o pozostanie na swoich miejscach. 
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Po chwili Komisja Skrutacyjna poinformował, że Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej 

została Emilia Skurka, a członkami Marzena Barcka i Mateusz Pacześny.   

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przedstawiła zasady głosowania w wyborach 

Przewodniczącego Rady Gminy Kawęczyn. Zapytała, czy ktoś ma jakieś uwagi  co do 

przedstawionych zasad. Nikt nie miał uwag. Poddała pod głosowanie zatwierdzenie zasad 

głosowania w wyborach na Przewodniczącego Rady Gminy. Odbyło się głosowanie jawne, 

imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia zasad głosowania w wyborach na przewodniczącego rady gminy;  

 

Wyniki głosowania 

za: 15, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

za (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Zasady głosowania w wyborach na Przewodniczącego Rady Gminy zostały zatwierdzone.  

 

Ad. 6b. zgłaszanie kandydatur; 

Radny Senior K. Kolenda oznajmił, że w tym punkcie odbędzie się zgłaszanie kandydatów. 

Przypomniał, że kandydat musi wyrazić swoją zgodę. Zaznaczył, że każdorazowo będzie 

zwracał się z zapytaniem do zgłoszonej osoby, czy wyraża zgodę.  

 

Radny Józef Iwaniak na Przewodniczącego Rady Gminy Kawęczyn zgłosił kandydaturę 

radnego Łukasza Mili. Swoje zgłoszenie uzasadnił tym, iż radny posiada doświadczenie i 

wyraził wiarę, że na pewno poradzi sobie on na tym stanowisku.  
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Prowadzący obrady K. Kolenda zapytał, czy radny Łukasz Mila wyraża zgodę na 

kandydowanie.  

 

Radny Ł. Mila wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Rady Gminy.  

 

Prowadzący obrady poprosił o dalsze zgłoszenia. Takowych nie było, w związku z czym 

poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy 

Kawęczyn. Odbyło się głosowanie jawne, imienne.   

 

Głosowano w sprawie: 

zamknięcia listy kandydatów na przewodniczącego rady gminy; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sylwia Szydło 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że lista kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy 

została zamknięta.  

 

Ad. 6c. przeprowadzenie głosowania. 

Prowadzący obrady poprosił Komisję Skrutacyjną o przygotowanie głosowania. Radny 

Senior K. Kolenda ogłosił przerwę w tym celu.  

 

Po przerwie przystąpiono do procedury głosowania. Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej 

pani Emilia Skurka wyczytywała alfabetycznie radnych, aby udali się oni w miejsce 
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przeznaczone do tajnego oddania głosu.  

Po pierwszej wyczytanej osobie, okazało się, że wystąpił problem techniczny z 

przeprowadzeniem głosowania, dlatego Prowadzący obrady ogłosił przerwę na uporanie 

się z problemem.  

 

Po przerwie rozpoczęto procedurę głosowania.  

 

Radni wyczytani alfabetycznie przez Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej podchodzi do 

miejsce wyznaczonego w celu tajnego oddania głosu.  

 

Po oddaniu przez wszystkich głosu, prowadzący ogłosił przerwę na przygotowanie 

wyników głosowania.  

 

Po przewie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół z wyboru 

Przewodniczącego Rady Gminy Kawęczyn, którym został Łukasz Mila. Protokół z wyboru 

przewodniczącego stanowi załącznik do protokołu.  

 

Prowadzący obrady odczytał treść uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Gminy Kawęczyn. Przypominał, że jest to uchwała deklaratoryjna, której się osobno nie 

głosuje.  

 

Rada Gminy podjęła uchwałę  nr I/2/2024 w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Prowadzący obrady pogratulował Łukaszowi Mili, życząc owocnej pracy. Wręczył mu bukiet 

kwiatów. Następnie poprosił przewodniczącego rady o dalsze prowadzenie obrad.  

 

Radny Ł. Mila przejął prowadzenie dalszej części obrad. Podziękował za zaufanie, jakim 

został obdarzony. Oznajmił też, że postara się sprostać zadaniom Przewodniczącego Rady. 

Życzył udanej pracy oraz współpracy.  

 

Następnie głos zabrała Anna Majda – Radna Sejmiku Wojewódzkiego, która na wstępie  
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podziękowała panu wójtowi Janowi Nowakowi za lata służby dla gminy Kawęczyn. 

Podziękowała również za współpracę w jej poprzedniej kadencji. Natomiast Panu wójtowi 

Janowi Grucy życzyła realizacji wymierzonych celów. Dodała, że deklaruję współpracę oraz 

pomoc dla mieszkańców gminy, którzy oddali na nią ponad 50% głosów. Podkreśliła, że 

jest dla niej zaszczytem pracować dla mieszkańców gminy Kawęczyn. Na koniec wyraziła 

nadzieję na realizację wspólnych celów, w tym przychylność do jej pomysłów oraz 

współpracę ze wszystkimi jednostkami z terenu gminy Kawęczyn. 

 

Ad. 7a. wybór komisji skrutacyjnej; 

Łukasz Mila przystąpił do powołania 3-osobowej Komisji Skrutacyjnej. Zakomunikował, że 

osoby wchodzące w skład Komisji Skrutacyjnej nie mogą kandydować na 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. Prowadzący obrady zaproponował, aby Komisja 

Skrutacyjna działała w takim samym składzie jak dotychczas. Zapytał czy członkowie 

Komisji Skrutacyjnej wyrażają zgodę na dalszą pracę w Komisji.  

 

Marzena Barcka, Emilia Skurka i Mateusz Pacześny – wyrazili zgodę na dalsze członkostwo 

w komisji.  

 

Przewodniczący Ł. Mila zapytał, czy są inni kandydaci. Takowych nikt nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów do pracy 

w Komisji Skrutacyjnej powołanej dla przeprowadzenia głosowania w wyborach dwóch 

Wiceprzewodniczących Rady Gminy Kawęczyn. Odbyło się głosowanie jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

składu Komisji Skrutacyjnej dla wyboru wiceprzewodniczących;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 
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Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

PRZECIW (1) 

Sylwia Szydło 

 

Lista kandydatów do Komisji Skrutacyjnej została zamknięta. 

 

W dalszej części obrad Przewodniczący Rady Ł. Mila odczytał projekt uchwały w sprawie 

powołania doraźnej komisji skrutacyjnej dla przeprowadzenia tajnego głosowania w 

wyborach dwóch wiceprzewodniczących Rady Gminy Kawęczyn, po czym poddał ją pod 

głosowanie. Odbyło się głosowanie jawne, imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

powołania doraźnej komisji skrutacyjnej dla przeprowadzenia tajnego głosowania w 

wyborach dwóch wiceprzewodniczących Rady Gminy Kawęczyn;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Rada Gminy podjęła uchwałę  nr I/3/2024 w sprawie powołania doraźnej 

Komisji Skrutacyjnej dla przeprowadzenia tajnego głosowania w wyborach 

dwóch wiceprzewodniczących Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Ad. 7. b) zgłaszanie kandydatów; 

W tym punkcie Przewodniczący Rady Ł. Mila powiedział, że należy zgłaszać kandydatów na 

wiceprzewodniczących Rady Gminy Kawęczyn.  
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Radny K. Rygas zgłosił kandydaturę radnego Sylwestra Kasprzaka. Zgłoszenie swojej 

uzasadnił tym, że jest on od 22 lat sołtysem Sołectwa Kawęczyn. Wskazał, że pełnił on 

funkcję Prezesa Gminnego Stowarzyszenia Sołtysów, a ponadto od 11 lat pełnił też funkcję 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Radny S. Kasprzak wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Radny Piotr Ziółkowski zgłosił kandydaturę radnego Michała Chachuły na 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kawęczyn. Wskazał, że pan Michał jest znany z 

organizacji wielu przedsięwzięć na terenie gminy Kawęczyn, a ponadto jest Komendantem 

Gminnym ZOSPRP w Kawęczynie. Dodał, że jest pewien, że poradzi sobie on na 

stanowisku wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Radny M. Chachuła wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila udzielił głosu Komisji Skrutacyjnej w celu wyjaśnienia zasad 

głosowania na wiceprzewodniczących Rady Gminy Kawęczyn. 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przedstawiła zasady głosowania w wyborach 

wiceprzewodniczących Rady Gminy Kawęczyn. Zapytała, czy ktoś ma jakieś uwagi  co do 

przedstawionych zasad. Nikt nie miał uwag. Poddała pod głosowanie zatwierdzenie zasad 

głosowania w wyborach na wiceprzewodniczących Rady Gminy. Odbyło się głosowanie 

jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia zasad głosowania w wyborach na wiceprzewodniczących rady gminy 

Kawęczyn; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

PRZECIW (1) 

Sylwia Szydło 

 

Zasady głosowania w wyborach na wiceprzewodniczących Rady Gminy zostały 

zatwierdzone.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila wyjaśnił, że zostali zgłoszeni dwaj kandydaci na 

wiceprzewodniczących rady, a ze względu na to, że w systemie możemy głosować 

pojedynczo, w takim razie najpierw przejdziemy do przegłosowania pierwszej kandydatury 

radnego Sylwestra Kasprzaka. Przewodniczący Rady Ł. Mila zapytał, czy ktoś jeszcze 

chciałby zgłosić jakąś kandydaturę na pierwszego wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Kawęczyn. Nie było więcej zgłoszeń.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila zapytał, czy Pan Sylwester Kasprzak wyraża zgodę na 

kandydowanie.   

 

Radny S. Kasprzak wyraził zgodę na kandydowanie.   

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila w związku z brakiem dalszych zgłoszeń podał pod głosowanie 

zamknięcie listy kandydatów na wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kawęczyn. Odbyło się 

głosowanie jawne, imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

zamknięcia listy kandydatów na wiceprzewodniczącego rady gminy w I głosowaniu;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Emilia Skurka 

 

Lista kandydatów na wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kawęczyn w pierwszym 

głosowaniu została zamknięta. 

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila poprosił komisję skrutacyjną o przystąpienie do pracy i 

przygotowanie głosowania.  

 

Następnie ogłosił 5-minutową przerwę.  

 

Po przerwie przystąpiono do procedury głosowania. Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej 

Emilia Skurka wyczytywała alfabetycznie radnych, aby udali się oni w miejsce 

przeznaczone do tajnego oddania głosu.  

 

Radni alfabetycznie wyczytani przez Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej podchodzi do 

specjalnie wyznaczonego miejsca w celu oddania głosu tajnego.  

 

Po oddaniu przez wszystkich głosu, prowadzący poprosił Komisję Skrutacyjną o 

podsumowanie głosowania, a w między czasie udzielił głosu zaproszonym gościom.  

 

Głos zabrał Wójt Gminy Turek Karol Mikołajczyk, który powiedział, że o ile pamięć go nie 

myli, to ma okazję być pierwszy raz na sesji Rady Gminy Kawęczyn. Podkreślił, że mamy 

dzisiaj  moment historyczny, ale nie ze względu na to, że jest to pierwsza sesja, w której 

rozpoczynamy nową kadencję 2024-2029, bo takie sesje będą się odbywały co pięć lat, 

natomiast dlatego, że urzędujący wójt gminy dzisiaj zakończył swoją misję, która trwała 
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34 lata. Wójt K. Mikołajczyk powiedział, że w naszym powiecie jeszcze w jednej gminie 

podobne zdarzenie miało miejsce, a mianowicie w gminie Przykona. Wskazał, że też miał 

okazję wystąpić tam z podobnym przesłaniem, gdzie ustępujący wójt pełnił funkcję w 

samorządzie przeszło 36 lat. Następnie pogratulował nowo wybranym władzom samorządu 

gminy Kawęczyn, zarówno panu wójtowi Janowi, jak i radnym na czele z panem 

przewodniczącym. Zaznaczył, że  być wybranym to duży zaszczyt i honor, ale też i 

określone obowiązki. W imieniu swoim i kolegów samorządowców złożył życzenia owocnej 

kadencji, obfitującej w realizację wielu przedsięwzięć, dzięki którym Gmina Kawęczyn dalej 

będzie się rozwijać, realizacji wszystkich planów, zamierzeń, które były przedstawione 

wyborcom, mieszkańcom w ramach kampanii wyborczej. Życzył też, aby praca w Radzie i 

współpraca między organami samorządu przebiegała w sposób bezkolizyjny, 

konstruktywnie merytorycznym, ale jednocześnie w atmosferze życzliwości i 

odpowiedzialności za gminę i mieszkańców. Wójt K. Mikołajczyk ze swojej strony 

zadeklarował współpracę swojej i innych gminy z gminą Kawęczyn. Zauważył, że dewizą 

gminy Turek jest chęć współpracy ze wszystkimi gminami powiatu, a z tymi sąsiadującymi 

najbardziej. Następnie odniósł się do historii.  Powiedział, że wójt Jan Nowak i wójt 

Broniszewski, to prawdziwe filary, a nawet ikony naszego lokalnego samorządu. Dodał, że 

kiedy rozpoczynał swoją przygodę na stanowisku wójta, to chciał być tacy jak oni. 

Podkreślił, że szczególnie Wójt Jan, był dla niego wzorem do naśladowania. Poinformował, 

że na prawie 2,5 tysiąca samorządów w Polsce są tylko 74 przypadki, gdzie wójt, burmistrz 

pełnił swoją funkcję w sposób nieprzerwalny od 90. roku do dnia dzisiejszego, a w 

wymiarze Wielkopolski na 226 gmin jest chyba tylko 8 czy 9 takich osób. To jest właśnie ta 

wyjątkowość i historyczny wymiar tego historycznego momentu. Następnie odniósł się do 

roku 90., kiedy  to właśnie wtedy reaktywowano samorząd. Podkreślił, że wszyscy, którzy 

wtedy tworzyli ten samorząd, uczyli się go od nowa. Gminy uzyskały osobowość prawną, 

samodzielność decyzyjną i finansową. Zauważył, że jak wielu twierdzi była to jedna z 

najlepszych reform po 89. roku, o ile nie najlepsza, ponieważ dzięki tej reformie w 

gminach działo się bardzo wiele. Gminy zmieniły swoje oblicza, a Gmina Kawęczyn jest 

tego najlepszym przykładem. Wskazał, że lista osiągnięć tej gminy na przestrzeni tych 34 

lat jest bardzo długa i obszerna, ale jest to zasługa niewątpliwie wszystkich osób 

tworzących ten samorząd, pracowników urzędu wśród których widzi wiele młodych twarzy, 

radnych, którzy przez te kadencje się zmieniali. Natomiast wójt Jan Nowak trwał 
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nieprzerwanie od 90. roku., w związku z czym te wszystkie sukcesy niewątpliwie są też 

udziałem właśnie jego osoby. Podkreślił, że te dokonania zawsze budziły uznanie i 

szacunek. Niejednokrotnie wśród włodarzy innych gmin zastanawiali się, jak Wójt Janek to 

robi, że tyle rzeczy tu się dzieje, gdzie gmina Kawęczyn nie jest gminą pokopalnianą, ani 

gmina, gdzie jest dużo zakładów pracy, które dawałyby duże dochody budżetowe. 

Nadmienił, że dzięki osobistemu zaangażowaniu, a także poświęceniu, oddanej, rzetelnej 

pracy, pracowitości, konsekwencji i uporowi wójta gminy, udało się zrealizować wiele 

przedsięwzięć i osiągnąć wiele sukcesów, jak zaznaczył z pomocą wszystkich radnych 

wszystkich kadencji i pracowników urzędu. Podsumował, że Wójt Jan Nowak ma pełne 

prawo być dumnym i odczuwać pełnię satysfakcji z tych 34 lat. W imieniu wszystkich 

kolegów wójtów i burmistrzów pogratulował wszystkich sukcesów i osiągnieć. Ponadto 

powiedział, że kiedy w 2010 roku został wójtem gminy, był wtedy najmłodszym wiekiem 

wodarzem w powiecie, a dzisiaj jest prawie najstarszy. Wskazał, że osoby, które cenił z 

racji pełnionej przez nich funkcji, okazały się normalnymi, zwykłymi ludźmi, z którymi 

można było porozmawiać, wymienić opinie, zdania, dzięki czemu udało im się wejść w 

relacje koleżeńskie. Podkreślił, że zawsze mógł liczyć na wsparcie starszych kolegów, w 

tym szczególnie wójta Jana. Podsumował, że była to dla niego duża przyjemność i 

zaszczyt. Powiedział, że nadszedł moment, kiedy wójtem gminy nie jest już Jan Nowak, 

tylko Jan Gruca. Życzył, aby była to dobra zmiana. Wójtowi Janowi Nowakowi życzył 

dalszej aktywności, odnalezienia się w nowej rzeczywistości, dużo spokoju oraz czerpania 

radości i satysfakcji z każdego kolejnego dnia. Następnie wręczył wójtowi Janowi 

Nowakowi podziękowania i wykonano wspólne zdjęcie.  

 

Po wystąpieniu Wójta K. Mikołajczyka, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała 

część pierwszą protokół z wyboru wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kawęczyn, którym 

został Sylwester Kasprzak.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila pogratulował Sylwestrowi Kasprzakowi objęcia funkcji 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kawęczyn. Następnie poprosił o zgłaszanie 

kandydatów na wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kawęczyn w drugim głosowaniu.  

 

Radny P. Ziółkowski zgłosił kandydaturę radnego Michała Chachuły.  
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Przewodniczący Rady Ł. Mila zapytał, czy radny M. Chachuła wyraża zgodę na 

kandydowanie.  

 

Radny M. Chachuła wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila zapytał o dalsze zgłoszenia.  

 

Więcej zgłoszeń nie było.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów na 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy w drugim głosowaniu. Odbyło się głosowanie jawne, 

imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

zamknięcie listy kandydatur na wiceprzewodniczących rady gminy w II głosowaniu;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

PRZECIW (1) 

Sylwia Szydło 

 

Lista kandydatów na wiceprzewodniczącego Rady Gminy w drugim głosowaniu została 

zamknięta.  

 

Przewodniczący Ł. Mila poprosił komisję skrutacyjną o przystąpienie do pracy i 
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przygotowanie głosowania, a w między czasie udzielił głosu zaproszonym gościom. 

 

Głos w imieniu Kół Gospodyń Wiejskich z terenu Gminy Kawęczyn zabrała Pani H. 

Ambroziak – Juszczak, która w imieniu wszystkich kół podziękowała Wójtowi Janowi 

Nowakowi za wsparcie, pomoc, współpracę przez te wszystkie lata. Dziękowała za to, że 

był on z nimi, kiedy brały udział w konkursach na szczeblu powiatowym, wojewódzkim czy 

ogólnopolskim. Podziękowała również za to, że podczas dożynek gminno-parafialnych, 

corocznie koła mogły promować swoje produkty lokalne.  

 

Następnie wręczono Wójtowi J. Nowakowi drobny upominek w postaci skarbów ze 

spiżarni, wykonanych własnoręcznie przez panie z kół gospodyń wiejskich.  

 

Wójt J. Nowak podziękował za upominek mówiąc, że z racji tego, że na sale wjechał taki 

stolik, to sesja może jeszcze trochę potrwać, ponieważ jest się czym posilić. Podkreślił, że 

na wsparcie KGW były przeznaczane środki publiczne, a nie jego prywatne, chociaż na 

pewno się przydały się one w osiąganiu licznych sukcesów.  

 

Następne Pani H. Ambroziak – Juszczak skierowała słowa do nowego wójta gminy, pana 

Jana Grucy, gratulując sukcesu wyborczego. Życzyła bardzo dobrej współpracy z 

organizacjami pozarządowymi, a szczególnie z kołami gospodyń wiejskich z terenu naszej 

gminy. Na koniec wręczono upominek Wójtowi Janowi Grucy. 

 

Po gratulacjach i podziękowaniach przystąpiono do procedury głosowania. Przewodnicząca 

Komisji Skrutacyjnej Emilia Skurka wyczytywała alfabetycznie radnych, aby udali się oni w 

miejsce przeznaczone do tajnego oddania głosu.  

 

Radni alfabetycznie wyczytani przez Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej podchodzi do 

specjalnie wyznaczonego miejsca w celu oddania głosu tajnego.  

 

Po oddaniu głosu przez wszystkich radnych, prowadzący poprosił Komisję Skrutacyjną o 

podsumowanie głosowania i ogłosił 5 – minutową przerwę.  
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Po wznowieniu obrad głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej E. Skurka, która 

odczytała część drugą protokołu z wyboru wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kawęczyn, 

którym został Michał Chachuła. Protokół z wyboru wiceprzewodniczących stanowi 

załącznik do protokołu z posiedzenia sesji.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Ł. Mila odczytał treść uchwały w sprawie wyboru dwóch 

wiceprzewodniczących Rady Gminy Kawęczyn. Jest to uchwała deklaratoryjna, której się 

osobno nie głosuje.  

 

Rada Gminy podjęła Uchwałę nr I/4/2024 Rady Gminy Kawęczyn w sprawie 

wyboru dwóch wiceprzewodniczących Rady Gminy Kawęczyn.  

 

Następnie pogratulował radnym wybranym na wiceprzewodniczących Rady Gminy 

Kawęczyn, panu Sylwestrowi Kasprzakowi i panu Michałowi Chachule, życząc im owocnej 

pracy. Ponadto zaprosił ich do stołu prezydialnego 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy S. Kasprzak podziękował Radzie Gminy Kawęczyn za 

obdarzone zaufanie. Podkreślił, że wspólnie z Michałem i Łukaszem oraz nowym wójtem, 

panem Janem Grucą będą pracować dla dobra Gminy Kawęczyn, a ich wysiłki i starania 

doprowadzą do tego, że nasza gmina będzie dalej się rozwijać. Ponadto podziękował panu 

przewodniczącemu Piotrowi Geblerowi oraz wiceprzewodniczącemu Grzegorzowi 

Dzikowskiemu za 11 lat wspólnej pracy w prezydium Rady Gminy.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy M. Chachuła podziękował koleżankom i kolegom radnym 

za 10 głosów za. Wyraził nadzieję, że swoją pracą i zaangażowaniem na rzecz pracy Rady 

Gminy pozostałą piątkę również do siebie przekona. Zadeklarował chęć współpracy z 

pracownikami i stowarzyszeniami w celu rozwoju gminy Kawęczyn.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila powiedział, że w tym momencie swoją pracę zakończyła 

Komisja Skrutacyjna. Poprosił członków komisji, aby zajęli swoje miejsca.  
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Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy Kawęczyn IX 

kadencji (powołanie komisji, określenie przedmiotu ich działania, wybór składu 

osobowego, w tym wybór przewodniczących komisji i ich zastępców).  

Przewodniczący Ł. Mila powiedział, że przystąpimy teraz do powołania stałych komisji 

Rady Gminy Kawęczyn. Poinformował, że do zadań Rady Gminy Rady Gminy należy 

powołanie komisji poprzez wskazanie zakresu ich działania, powołanie składu osobowego i 

przewodniczących komisji. Zgodnie z zapisami statutu radny nie może przewodniczyć 

więcej niż jednej komisji i należeć do więcej niż trzech komisji stałych. Przewodniczący i 

wiceprzewodniczący rady nie mogą być członkami komisji rewizyjnej i komisji skarg, 

wniosków i petycji, w których ich członkostwo jest ustawowo wyłączone. Przewodniczący i 

członkowie komisji wybierani są bezpośrednio przez Radę Gminy zwykłą większością 

głosów w głosowaniu jawnym. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym Rada Gminy 

powinna powołać komisję rewizyjną oraz komisję skarg, wniosków i petycji. Zgodnie ze 

statutem gminy w skład obydwu komisji powinno wchodzić sześciu członków. Zakres 

zadań komisji rewizyjnej został określony w artykule 18a ustawy o samorządzie gminnym z 

dnia 8 marca 1990 roku. Natomiast zakres zadań komisji skarg, wniosków i petycji został 

określony w artykule 18b ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 roku. 

 

Następnie zaproponował, aby rozpocząć od wyboru przewodniczących poszczególnych 

komisji. Poprosił o zgłaszanie kandydatów na przewodniczącego komisji rewizyjnej. Jako 

pierwszy na przewodniczącą komisji rewizyjnej zgłosić panią Jolantę Woźniak. Swoje 

zgłoszenie uzasadnił tym, że Pani Jolanta od 2017 roku jest Sołtysem Sołectwa Kowale 

Pańskie, czynnie działa w różnych organizacjach, przyczynia się też do organizacji różnych 

stowarzyszeń, różnych wydarzeń dla mieszkańców swojego sołectwa. Następnie zapytał, 

czy radna pani Jolanta Woźniak wyraża zgodę na kandydowanie na przewodniczącą 

komisji rewizyjnej.  

 

Radna J. Woźniak wyraziła zgodę na kandydowanie na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila zapytał, czy są jeszcze jakieś kandydatury. 

 

Nie było innych zgłoszeń.  
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Wobec braku innych zgłoszeń Przewodniczący Rady Ł. Mila poddał pod głosowanie wybór 

radnej Jolanty Wożniak na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. Odbyło się głosowanie 

jawne, imienne.  

 

W między czasie radny K. Kolenda złożył wniosek formalny o przerwę na spotkanie się 

wszystkich radnych poza salą w celu usprawnienia działania. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ł. Mila powiedział, że wniosek formalny zostanie poddany 

pod głosowanie po głosowaniu  na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.  

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru radnej Jolanty Woźniak na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila poinformował, że w wyniku głosowania Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej została pani Jolanta Woźniak, której złożył gratulacje. Następnie poddał 

wniosek formalny o przerwę w obradach zgłoszony przez radnego Krzysztofa Kolendę.  

Głosowano w sprawie: 

wniosku formalnego o przerwę w obradach;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marzena Barcka, Waldemar Dusza, Sylwester Kasprzak, Krzysztof Kolenda, Adrian 

Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia 

Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

PRZECIW (1) 

Józef Iwaniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Michał Chachuła, Mateusz Pacześny 

Wniosek formalny o przerwę został przegłosowany. 

Przewodniczący Rady Ł. Mila ogłosił 5-minutową przerwę. 

 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady Ł. Mila poprosił o zgłaszanie kandydatów na 

członków Komisji Rewizyjnej.  

 

Radna J. Woźniak zaproponowała na członków komisji rewizyjnej radnych: Mateusza 

Pacześnego – jako swojego zastępcę, Waldemara Duszę oraz Adriana Kwinciaka.  

 

Przewodniczący Ł. Mila zapytał osobno z kandydatów, czy wyrażają zgodę na 

członkowstwo w komisji Rewizyjnej.  

 

Każdy z kandydatów wyraził zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila poprosił o zgłaszanie kolejnych kandydatur. Wskazał, że na 

liście ma zgłoszoną kandydaturę pani Sylwii Szydło i pani Izabeli Mirek – Iglikowskiej. 

Zapytał każdą z osobna, czy wyrażają zgodę na członkowstwo w Komisji Rewizyjnej.  

 

Obie panie wyraziły zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila powiedział, że zgodnie ze statutem skład osobowy całej 

komisji zostaje przegłosowany w jednym głosowaniu, tak zwanym głosowaniu en blok. 
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Poddał pod głosowanie Rady zgodę na taki sposób głosowania dla wszystkich powołanych 

dzisiaj komisji. Odbyło się głosowanie jawne, imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

wniosku o wyrażenie zgody na głosowanie składu osobowego wszystkich komisji stałych w 

jednym głosowaniu (tzw. en block);  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie skład Komisji Rewizyjnej w 

osobach Mateusz Pacześny, Waldemar Dusza, Adrian Kwinciak, Sylwia Szydło, Izabela 

Mirek-Iglikowska. Odbyło się głosowanie jawne, imienne. 

 

Głosowano w sprawie: 

powołania członków Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kawęczyn;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 
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Przewodniczący Rady Ł. Mila powiedział, że został określony skład Komisji Rewizyjnej. 

 

W dalszej części sesji Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów na 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Radny J. Iwaniak zgłosił kandydaturę radnego Karola Rygasa.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila zapytał radnego K. Rygasa, czy wyraża on zgodę na 

kandydowanie.  

 

Radny K. Rygas wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji.  

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze jakieś inne kandydatury.  

 

Nie było więcej zgłoszeń.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila poddał pod głosowanie wybór radnego Karola Rygasa na 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Odbyło się głosowanie jawne, 

imienne.   

Głosowano w sprawie: 

 

wyboru radnego Karola Rygasa na Przewodniczącego Komisji, Skarg, Wniosków i Petycji;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 
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Przewodniczący Rady Ł. Mila poinformował, że w wyniku głosowania Przewodniczącym 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji j został pan Karol Rygas, któremu złożył gratulacje. 

 

Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. Przypomniał, że głosujemy blokiem, więc poprosił o zgłaszanie tylko pięciu 

kandydatów do tej komisji. 

 

Radny K. Kolenda zgłosił kandydaturę pani Sylwii Szydło oraz Marzeny Barckiej.  

 

Przewodniczący Ł. Mila zapytał osobno każdą z kandydatek, czy wyrażają zgodę na 

członkowstwo w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Obie panie wyraził zgodę na kandydowanie.   

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila poprosił o zgłaszanie kolejnych kandydatur. 

 

Radny Karol Rygas zgłosił kandydaturę pana Józefa Iwaniaka, Jolanty Woźniak i Mateusza 

Pacześnego.  

 

Przewodniczący Ł. Mila zapytał osobno każdego z kandydatów, czy wyrażają zgodę na 

członkowstwo w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Każdy z kandydatów wyraził zgodę.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila przypomniał, że wyrazili Państwo zgodę na jedno głosowanie 

blokiem całego składu komisji. Następnie poddał pod głosowanie skład osobowy Komisji 

Skarg i Wniosków Petycji Rady Gminy Kawęczyn w osobach: radna Sylwia Szydło, radna 

Marzena Balcka, radny Józef Iwaniak, radna Jolanta Woźniak, radny Mateusz Pacześny. 

Odbyło się głosowanie jawne, imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 
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powołania członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Kawęczyn;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Stwierdzono, że został ustalony skład Komisjsi Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Kawęczyn. Przewodniczący Rady pogratulował wszystkim członkom komisji.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że zgodnie ze statutem Gminy 

Kawęczyn powinno się powołać Komisję Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Inwestycji i 

Promocji, Komisję Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego 

oraz Komisję Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Przestrzennej i Urbanistyki, a w 

skład komisji powinno wchodzić od pięciu do siedmiu członków. Zaproponował, aby miały 

one po pięciu członków. Zapytał, czy są jakieś inne propozycje. Innych propozycji nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie powołanie 5-osobowych składów komisji 

stałych. Odbyło się głosowanie jawne, imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

powołania 5-osobowych składów komisji stałych; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 
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Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Określono, że komisje stałe Rady Gminy Kawęczyn będą 5 -osobowe.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila powiedział, że wybór zastępców przewodniczących 

powyższych komisji następuje na wniosek przewodniczącego danej komisji, wyłącznie 

spośród członków tej komisji. Wyjaśnił, że po przyjęciu uchwały w sprawie powołania 

stałych komisji gminy Kawęczyn IX kadencji poprosi każdego z przewodniczących o 

wskazanie jego zastępcy, a następnie o przegłosowanie powyższego, ale tylko przez 

członków poszczególnych komisji. Głosowanie jest jawne zwykłą większością głosów i 

odbędzie się podniesienie ręki w celu ustawienia organizacji sesji.  

 

Następnie przedstawił zakres działania przedmiotowych komisji.  

Poinformował, że do zadań Komisji Budżetu Gospodarki Komunalnej Inwestycji i Promocji 

należą sprawy dotyczące gospodarki finansowej gminy, gospodarki imieniem komunalnym, 

inwestycji gminnych, realizacji zadań w zakresie działalności gospodarczej, promocji 

gminy.  

 

Potem poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Gospodarki Komunalnej Inwestycji i Promocji. 

 

Radny M. Chachuła zaproponował kandydaturę radnego Adriana Kwinciaka.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila zapytał, czy radny wyraża zgodę na kandydowanie.  

 

Radny A. Kwinciak wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodniczący Ł. Mila zapytał, czy są inne zgłoszenia.  

 

Innych zgłoszeń nie było.  
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Wobec powyższego Przewodniczący Rady  Gminy poddał pod głosowanie wybór radnego 

Adriana Kwicniaka na Przewodniczącego Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej 

Inwestycji i Promocji. Odbyło się głosowanie jawne, imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru radnego Adriana Kwinciaka na Przewodniczącego Komisji Budżetu, Gospodarki 

Komunalnej, Inwestycji i Promocji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila poinformował, że w wyniku głosowania Przewodniczącym 

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej Inwestycji i Promocji został pan Adrian Kwinciak, 

któremu złożył gratulacje. 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił zakres działania Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Przestrzennej i Urbanistyki. Poinformował, że do zadań komisji 

należą następujące sprawy: realizacja zadań z zakresu rolnictwa, ochrona środowiska i 

przyrody, gospodarki przestrzennej i urbanistyki, gospodarki nieruchomościami.  

 

Potem poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Przestrzennej i Urbanistyki. 

 

Wiceprzewodniczący Rady S. Kasprzak zaproponował kandydaturę radnego Józefa 

Iwaniaka.  
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Przewodniczący Rady Ł. Mila zapytał, czy radny wyraża zgodę na kandydowanie.  

 

Radny J. Iwaniak wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodniczący Ł. Mila zapytał, czy są inne zgłoszenia.  

 

Innych zgłoszeń nie było.  

 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady  Gminy poddał pod głosowanie wybór radnego 

Józefa Iwaniaka na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Przestrzennej i Urbanistyki. Odbyło się głosowanie jawne, imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru radnego Józefa Iwaniaka na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Przestrzennej i Urbanistyki.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila poinformował, że w wyniku głosowania Przewodniczącym 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Przestrzennej i Urbanistyki został pan 

Józef Iwaniak, któremu złożył gratulacje. 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił zakres działania Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego. Poinformował, że do zadań tej 

komisji należą następujące funkcje: funkcjonowanie szkół i innych placówek oświatowych, 
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kultury i kultury fizycznej, promocji i ochrony zdrowia, pomocy społecznej, porządku 

publicznego i bezpieczeństwa obywateli, współpracy z organizacjami pozarządowymi.  

 

Potem poprosił o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego. 

 

Radny M. Pacześny zaproponował kandydaturę radnego Piotra Ziółkowskiego.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila zapytał, czy radny wyraża zgodę na kandydowanie.  

 

Radny P. Ziółkowski wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodniczący Ł. Mila zapytał, czy są inne zgłoszenia.  

 

Innych zgłoszeń nie było.  

 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady  Gminy poddał pod głosowanie wybór radnego 

Piotra Ziółkowskiego na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Porządku Publicznego. Odbyło się głosowanie jawne, imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru radnego Piotra Ziółkowskiego na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 
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Przewodniczący Rady Ł. Mila poinformował, że w wyniku głosowania Przewodniczącym 

Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego został pan 

Piotr Ziółkowski, któremu złożył gratulacje. 

 

Prowadzący obrady ogłosił 15 – minutową przerwę. Poinformował, że podczas przerwy 

przewodniczący powyższych trzech komisji będą wybierać członków do prac w 

poszczególnych komisjach, zgodnie z treścią paragrafu 66 statutu gminy Kawęczyn. 

 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady Ł. Mila poprosił Przewodniczącego Komisji 

Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Inwestycji i Promocji o przedstawienie składu komisji.  

 

Radny A. Kwinicak zaproponował na członków komisji następujących radnych: Karola 

Rygasa,  Piotra Ziółkowskiego, Krzysztofa Kolendę i Emilię Skórkę. Na 

wiceprzewodniczącego komisji budżetu zaproponował radnego Krzysztofa Kolendę. 

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila powiedział, że jeśli chodzi o wiceprzewodniczących komisji, 

to ukonstytuują się oni w troszkę późniejszym czasie. Następnie zapytał poszczególnych 

radnych, czy wyrażają zgodę na członkowstwo w Komisji Budżetu, Gospodarki 

Komunalnej, Inwestycji i Promocji.  

 

Każdy ze zgłoszonych kandydatów wyraził zgodę na członkowstwo w powyższej komisji.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila przypominam, że radni wyrazili zgodę na głosowanie blokiem 

całego składu komisji. Poddał pod głosowanie skład Komisji Budżetu, Gospodarki 

Komunalnej, Inwestycji i Promocji Rady Gminy Kawęczyn w osobach: Karol Rygas, Piotr 

Żółkowski, Emilia Skórka, Krzysztof Kolenda. Odbyło się głosowanie jawne, imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

powołania składu osobowego komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej, Inwestycji i 

Promocji Rady Gminy Kawęczyn;  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Stwierdzono, że został określony skład Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej, 

Inwestycji i Promocji. 

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila poprosił Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego o przedstawienie składu komisji.  

 

Radny P. Ziółkowski zaproponował na członków komisji następujących radnych: Emilia 

Skórka, Sylwester Kasprzak, Michał Chachuła, Krzysztof Kolenda.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila zapytał poszczególnych radnych, czy wyrażają zgodę na 

członkowstwo w Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku 

Publicznego. 

 

Każdy ze zgłoszonych kandydatów wyraził zgodę na członkowstwo w powyższej komisji.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila przypominam, że radni wyrazi zgodę na głosowanie blokiem 

całego składu komisji. Poddał pod głosowanie skład Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, 

Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego Rady Gminy Kawęczyn w osobach: Emilia 

Skórka, Sylwester Kasprzak, Michał Chachuła, Krzysztof Kolenda. Odbyło się głosowanie 

jawne, imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

powołania składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i 
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Porządku Publicznego Rady Gminy Kawęczyn;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Stwierdzono, że został określony skład Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Porządku Publicznego. 

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila poprosił Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Przestrzennej i Urbanistyki o przedstawienie składu komisji.  

 

Radny J. Iwaniak zaproponował na członków komisji następujących radnych: Waldemar 

Dusza, Łukasz Mila, Marzena Barska, Izabela Mirek - Iglikowska.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila zapytał poszczególnych radnych, czy wyrażają zgodę na 

członkowstwo w Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Przestrzennej i 

Urbanistyki o przedstawienie składu komisji.  

 

Każdy ze zgłoszonych kandydatów wyraził zgodę na członkowstwo w powyższej komisji.  

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila przypominam, że radni wyrazi zgodę na głosowanie blokiem 

całego składu komisji. Poddał pod głosowanie skład Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Przestrzennej i Urbanistyki Rady Gminy Kawęczyn w osobach: 

Waldemar Dusza, Łukasz Mila, Marzena Barska, Izabela Mirek - Iglikowska. Odbyło się 

głosowanie jawne, imienne.  
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Głosowano w sprawie: 

powołania składu osobowego Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Przestrzennej i Urbanistyki Rady Gminy Kawęczyn;  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 

 

Stwierdzono, że został określony skład Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Przestrzennej i Urbanistyki. 

 

Przewodniczący Rady Ł. Mila odczytał projekt uchwały w sprawie powołania stałych 

komisji Rady Gminy Kawęczyn IX kadencji, który stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. Odbyło się głosowanie jawne, imienne.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy Kawęczyn IX kadencji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marzena Barcka, Michał Chachuła, Waldemar Dusza, Józef Iwaniak, Sylwester Kasprzak, 

Krzysztof Kolenda, Adrian Kwinciak, Łukasz Mila, Izabela Mirek-Iglikowska, Mateusz 

Pacześny, Karol Rygas, Emilia Skurka, Sylwia Szydło, Jolanta Woźniak, Piotr Ziółkowski 
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Rada Gminy podjęła Uchwałę nr I/5/2024 Rady Gminy Kawęczyn w sprawie 

powołania stałych komisji Rady Gminy Kawęczyn IX kadencji.  

 

Następnie Przewodniczący Rady Ł. Mila poprosił przewodniczących komisji o wskazanie 

kandydatów na swoich zastępców. Przypominał, że w sprawie wyborów zastępców 

przewodniczących poszczególnych komisji głosują tylko członkowie danej komisji przez 

podniesienie ręki.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej na swojego zastępcę zgłosiła Mateusza Pacześnego, 

który wyraził zgodę.  

 

Odbyło się głosowanie w sprawie wyboru zastępcy Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej w 

osobie pana Mateusza Pacześnego.  

 

Głosów za: 6, głosów przeciwnych 0, głosów wstrzymujących 0.  

 

Stwierdzono, że na zastępcę Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej został wybrany radny M. 

Pacześny.  

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji K. Rygas na swojego zastępcę zgłosił 

radną Sylwię Szydło, która wyraził zgodę.  

 

Odbyło się głosowanie w sprawie wyboru zastępcy Przewodniczącej Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji w osobie pani Sylwii Szydło.  

 

Głosów za: 6, głosów przeciwnych 0, głosów wstrzymujących 0.  

 

Stwierdzono, że na zastępcę Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji została 

wybrana radna Sylwia Szydło.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu Gospodarki Komunalnej Inwestycji i Promocji A. Kwinciak  

na swojego zastępcę zgłosiła Krzysztofa Kolendę, który wyraził zgodę.  
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Odbyło się głosowanie w sprawie wyboru zastępcy Przewodniczącej Budżetu Gospodarki 

Komunalnej Inwestycji i Promocji w osobie pana Krzysztofa Kolendy.  

 

Głosów za: 5, głosów przeciwnych 0, głosów wstrzymujących 0.  

 

Stwierdzono, że na zastępcę Przewodniczącej Budżetu Gospodarki Komunalnej Inwestycji i 

Promocji został wybrany radny Krzysztof Kolenda..  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku 

Publicznego P. Ziółkowski na swojego zastępcę zgłosił Emilię Skurkę, która wyraziła zgodę. 

 

Odbyło się głosowanie w sprawie wyboru zastępcy Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego w osobie pani Emilii Skurki.  

 

Głosów za: 5, głosów przeciwnych 0, głosów wstrzymujących 0.  

 

Stwierdzono, że na zastępcę Przewodniczącej Komisji Oświaty, kultury, zdrowia, pomocy 

społecznej i porządku publicznego została wybrana radna Emilia Skurka.  

  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki Przestrzennej i 

Urbanistyki Józef Iwaniak na swojego zastępcę zgłosił Waldemara Duszę, który wyraził 

zgodę. 

 

Odbyło się głosowanie w sprawie wyboru zastępcy Przewodniczącego Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska, Gospodarki Przestrzennej i Urbanistyki w osobie pana  Waldemara Duszy.  

 

Głosów za: 5, głosów przeciwnych 0, głosów wstrzymujących 0.  

 

Stwierdzono, że na zastępcę Przewodniczącej Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Przestrzennej i Urbanistyki został wybrany radny Waldemar Dusza.  
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Ad. 9. 

Wystąpienie zaproszonych gości.  

Głos zabrał Jarosław Król – Prezes Stowarzyszenia „Kawęczyńskie Towarzystwo Rozwoju”, 

który wspólnie z Sylwestrem Dzikowskim – wiceprzewodniczącym stowarzyszenia 

pogratulował uzyskania tak znakomitych wyników i życzył owocnej pracy dla naszych 

małych ojczyzn. Ponadto powiedział, że tak jak Wójt Jan Nowak był dla nich „matką” 

stowarzyszenia, tak ma nadzieję, że Wójt Jan Gruca będzie dla nich ojcem, który będzie 

ich wspierał. Wyraził nadzieję, że również Państwo radni będą w dalszym ciągu wspierać 

działalność stowarzyszenia. Podkreślił, że wiele stowarzyszeń się zamyka, i bez pomocy 

samorządu także ich stowarzyszenie musiałoby zostać się rozwiązać. Następnie wręczono 

kwiaty Wójtowi i Radzie Gminy. Wykonano wspólne zdjęcie.  

 

Wójt Gminy Jan Gruca zadeklarował również chęć współpracy ze stowarzyszeniem.  

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy Jan Nowak mówiąc, że dzisiaj rozpoczęła się IX 

kadencja, która potrwa do 2029 roku. Wskazał, że to i dużo, i mało czasu, ponieważ biorąc 

pod uwagę inwestycje to okres 5 lat wcale nie jest taki długi, ponieważ samo 

przygotowanie zadania trwa nawet dwa lata. Następnie podziękował za dotychczasową 

współpracę samorządowi VIII kadencji. Ponadto  pogratulował wszystkim wygranym w 

wyborach. Wyraził uznanie, ponieważ jak podkreślił praca w samorządzie łatwą nie jest. 

Następnie powiedział, że miał przygotowane dłuższe wystąpienie, ale z uwagi na czas, 

odrobinę je skróci. Nadmienił, że tzw. bilans otwarcia, który miał być dzisiaj przekazany na 

ręce pana wójta Jana Grucy, będzie przekazany w czwartek z tego względu, że wymaga 

on jeszcze drobnych korekt. Wskazał, że wspólnie z panią sekretarz, z panią skarbnik, z 

byłą zastępcą Wójta Gminy Kawęczyn zależy im, aby wszystkie sprawy co do dekagrama 

były zawarte w tym bilansie na dzień 7 maja. Wójt J. Nowak zauważył, że budżet gminy 

uchwalony na ten rok to 48,5 miliona. Nadmienił, że wśród wydatków znajdują się tzw. 

wydatki sztywne, czyli m. in. utrzymania placówek, jednostek itp., a  22 miliony z tych 48 

to środki przenoszone na tegoroczne  inwestycje. Zauważył, że sporo tych inwestycji 

zostało już zakończonych, a część będzie zakończona w najbliższych tygodniach. Ponadto 

powiedział, że drugie półrocze to przede wszystkim odbiory wcześniej realizowanych 

inwestycji, a także zakończenie inwestycji, które miały miejsce początek w trzecim i 
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czwartym kwartale. Wśród tych inwestycji wymienił: remont ośrodka zdrowia, 

modernizację przedszkola. Podkreślił, że o wszystkich inwestycjach jest wspomniane w 

specjalnym wydaniu „Kawęczniaka”. Wskazał, że już niedługo, bo we wrześniu rozpoczną 

się pracę nad przygotowaniem projektu budżetu na rok 2025. Ponadto powiedział, że 

zarówno Wójt, jak i Rada Gminy otrzymują do pomocy i współpracy zespół ludzi, który jest 

świetnie przygotowany. Jest to mechanizm, który pracuje prawidłowo i skutecznie. 

Podkreślił, że nad wszelkimi ewentualnymi zmianami trzeba się zastanowić, czy są one 

konieczne. Następnie przekazał Wójtowi Gminy Janowi Grucy insygnia władzy w postaci 

klucza do Gminy Kawęczyn. 

 

Wójt Jan Gruca  serdecznie podziękował panu Wójtowi Janowi Nowakowi za tak miłe 

słowa i za przekazanie klucza do gminy.  

 

W imieniu pracowników Urzędu Gminy oraz jednostek organizacyjnych gminy Sekretarz 

Gminy Dorota Bartosik wspólnie z Kierownikom ŚDS w Młodzianowie Mariolą Czaplą i 

Dyrektorem Gminnego Żłobka złożyły na ręce Wójta Jana Nowaka podziękowania za tyle 

lat służby, za tyle lat nauki praktycznego samorządu dla nas wszystkich. Podkreślono, że z 

jego odejściem kończy się pewien etap w życiu każdego z nas. Podziękowano za 

zostawienie wyremontowanego urzędu, dogodne warunki pracy oraz za relacje oparte na 

wzajemnym zaufaniu i poszanowaniu. Zauważono, że pomimo trudu i ciężkich chwil 

organizował on wszystkie inwestycje i reformy. Podziękowano za nieprzeciętne oddanie i 

poświęcenie. 

 

Wójt J. Nowak powiedział, że dokonywaliśmy tego wspólnie, ale nie tylko z pracownikami 

urzędu, jednostek organizacyjnych, ale z wszystkimi mieszkańcami, bo tak naprawdę 

wszystko co robiliśmy, robiliśmy dla naszym mieszkańców, co będzie kontynuowane.  

 

Ad. 10. Zamknięcie sesji 

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad Łukasz Mila - Przewodniczący Rady 

Gminy Kawęczyn uznał I Sesję Rady Gminy Kawęczyn za zakończoną i zamknął obrady. 

Przewodniczący Rady Ł. Mila ze swojej strony przeprosił za wszystkie niedociągnięcia, 

które wystąpiły w trakcie trwania sesji. Wyraził nadzieję, że z sesji na sesję jego 
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przewodniczenie Radzie będzie się poprawiało. Podziękował również za pomoc pani 

Magdzie i pani Sekretarz. Ponadto poprosił Państwa radnych o pozostanie jeszcze chwilę 

na sali.  

 

 

           Protokołowała:                                   Przewodniczyli: 

 

      Magdalena Krakowiak                               Krzysztof Kolenda                   Łukasz Mila 
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